
Wyciąg nr 1

z protokołu nr XLV/18 Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu, z dnia 29 stycznia 2018 r.

- dotyczy interpelacji i zapytań radnych

Wojciech Andryszczyk odniósł się do inwestycji związanej z wymianą oświetlenia na Osiedlu

Batorego stwierdzając,  że widoczna jest ogromna różnica w jakości oświetlenia.  Następnie

zadał pytanie, co stanie się ze zdemontowanymi starymi lampami, które są jeszcze w dobrym

stanie. Przekazał jednocześnie prośbę od mieszkańców i proboszcza z Wytomyśla, pytając,

czy będzie możliwość przekazania 2-3 zdemontowanych lamp, w celu oświetlenia na terenie

wsi.


